## GUIZHOUTE BOUTE



# 梯力患將

新加坡直飞贵阳8天6晚

### 精彩游玩

- Essence Attracitons
- ◆黄果树大瀑布
- 万峰林
- ◆万峰林-八卦田
- 万峰湖景区
- ◆陡坡塘瀑布
- ◆荔波小七孔景区
- ◆卡拉村
- 西江千户苗寨





轻奢住宿 SELECT HOTEL 贵阳外滩一号酒店或同级/安顺华通酒店或同级 兴义地标酒店或同级/荔波樟江酒店或同级 西江苗界酒店或同级







#### ◎万峰林◎黄果树大瀑布◎万峰林-八卦田◎甲秀楼◎陡坡塘瀑布







#### ◎荔波小七孔景区◎西江千户苗寨◎万峰湖景区◎卡拉村









## 魅力贵州 实elect hofels 型瓦廷门当后

贵阳外滩一号酒店或同级/安顺华通酒店或同级 兴义地标酒店或同级/荔波樟江酒店或同级/西江苗界酒店或同级



















## FEATURED CUISINE 特色美食

黔菜风味/高山流水长桌宴 苗族风味/古镇风味/农家宴/瑶族风味





#### 8D6N Charm of Guizhou Tour (KWE7B) 8天6晚魅力贵州(KWE7B)

Update on 21 Apr 2025

D1 新加坡→贵阳 🗕 安顺 (车程约2小时)

GS7964 SIN-KWE 05:10-09:15

Singapore H Guiyang Anshun (Approx 3Hrs Drive) GS7964 SIN-KWE 05:10-09:15

于指定时间在新加坡樟宜机场集合,乘搭客机前往贵州贵阳。接团后游览:

- ★600 年历史的青岩古镇始建于明朝,至今依然保留着浓厚的古风古韵。青岩古镇不仅是贵州历史的见证,也是体验贵州传统文化和民俗风情的理想之地。漫步在古镇的街道上,仿佛穿越时空,感受到古老与现代的完美融合。
- ★安顺古城:古色古香的安顺历史文化街区,是安顺老城的中心区域,以大小十字为主轴展开,在保留老城生活气息的基础上被装点一新,安顺的特色标志和多彩的灯笼氛围感十足,吸引着游客们驻足打卡。
- **★Qiyan Ancient Town** founded over 600 years ago during the Ming Dynasty's Hongwu period. As a state-level historical and cultural town, it is renowned for its well preserved traditional architecture, nestled against the scenic mountains. Immerse yourself in the rich Miao cultural heritage and experience the timeless charm of this picturesque town, offering a fascinating glimpse into the past.
- ★Anshun Ancient City: A quaint historical and cultural block in Anshun, serving as the central area of the old city, unfolds with the Big and Small Cross as the main axis. It is newly decorated while preserving the old city's living atmosphere. Anshun's characteristic symbols and colorful lanterns create a full fledged atmosphere, attracting tourists to stop and take photos.

餐食:机上用餐/贵州风味/布依风味

Meal: MOB/Guizhou Cuisine/Buyi Cuisine

住宿:安顺华通大酒店或同级

Hotel: An Shun Huatong Hotel or Similar

#### D2 安顺■兴义 (车程约 3 小时)

安顺 ■ 兴义 (Approx 3Hrs Drive)

- ★<mark>黄果树大瀑布</mark>(含单程扶梯和电瓶车)中国最大的瀑布,素以"雄伟、壮观"而名扬四海,但较之世 界名瀑,还有它独有奇特之处,就是最神奇的隐在大瀑布半腰上的水帘洞。
- ★ **陡坡塘瀑布**"吼瀑"之称,顶宽达 105 米,是黄果树瀑布群中滩面最宽的瀑布,其最大的特点是客人可亲临瀑布面前,与瀑布最近距离接触。
- **★Huangguoshu Waterfall** (includes 1 way cable car and electric shuttle)

Huangguoshu Waterfall, China's largest, is a majestic natural wonder known for its breathtaking scale and beauty. Visitors can explore the Water Curtain Cave, a unique feature behind the falls, where they can walk behind the cascading water, experiencing the powerful flow up close amidst lush surroundings.

#### **★**Doupotang Waterfall

Doupotang Waterfall, known as the "Roaring Waterfall," is the widest in the Huangguoshu Waterfall cluster, spanning 105 meters. Its most remarkable feature is the ability for visitors to stand right in front of the falls, immersing themselves in the thunderous power and beauty of the cascading waters.

餐食 : 早餐/孔雀宴风味餐/峡谷风味 Meal : Breakfast/Peacock Banquet Cuisine/Gorge Cuisine

住宿: 兴义地标国际酒店或同级 Hotel: Xingyi Landmark Internationgal Hotel or Similar



#### D3 兴义-景区 (车程约 2 小时)

#### Xingyi Jingqu (Approx 2Hrs Drive)

★<mark>万峰林景区</mark>(含电瓶车)万峰林被誉为世界上最令人惊叹的峰林之一,以其独特壮丽的喀斯特地貌闻名。该地区拥有八大自然奇观:雄伟的峰峦、蜿蜒的龙脉、深邃的天坑、狭窄的裂隙、郁郁葱葱的森林、宁静的湖泊、清澈的泉水以及神秘的洞穴。

★峰林布依景区(含电瓶车)峰林布依景区在夜晚特别迷人,灯光璀璨,提供了丰富的夜间活动,如灯光秀和烟花表演,为游客带来独特的视觉享受。此外,景区还提供丰富的布依族文化体验,如布依族婚俗巡游、布依族糠包舞和八音坐唱等表演,让游客能够深入了解当地的民族风情。

#### **★Wanfenglin Scenic Area** (includes electric car ride)

Wanfenglin is renowned as one of the most awe inspiring peak forests in the world, famed for its striking and unique karst formations. The region boasts eight distinct natural features: towering peaks, winding dragons, deep sinkholes, narrow crevices, lush forests, tranquil lakes, crystal-clear springs, and mysterious caves. Fenglin Buyi Scenic Area (including electric sightseeing cars)

#### **★Fenglin Buyi Scenic Area** (including electric sightseeing cars)

The Fenglin Buyi Scenic Area is particularly enchanting at night, with dazzling lights and a variety of nighttime activities such as light shows and fireworks displays, offering visitors a unique visual experience. Additionally, the scenic area provides rich cultural experiences of the Buyi ethnic group, including performances like the Buyi wedding parade, Buyi Kangbao dance, and the "Bayin Zuochang" (eight-tone seated singing), allowing visitors to deeply appreciate the local ethnic customs.

餐食:早餐/农家宴/布依风味餐

Meal: Breakfast/Farmhouse Feast/BuYi Cuisine

住宿: 兴义地标国际酒店或同级

Hotel: Xingyi Landmark Internationgal Hotel or Similar

#### D4 兴义园贵阳(车程约 4 小时)

Xingyi 🗖 Guiyang (Approx 4Hrs Drive)

★船游万峰湖 乘船游览万峰湖是一种独特的体验。湖面辽阔,清澈如镜,环绕着巍峨的峰林、奇特的石林和郁郁葱葱的森林景观。沿途可以欣赏到吉隆堡、小三峡和水上石林等标志性景点,犹如置身于一幅天然山水画卷之中

★多彩贵州风歌舞秀:大型沉浸式民族歌舞《多彩贵州风》,是贵州省文化厅倾力打造,民族民间及非遗文化展示的典范之作,到过全球三十七给国家巡演。演出融合了多民族风情、民间绝技、本土大人表演

#### **★Wanfeng Lake** (includes boat Ride)

Cruising along Wanfeng Lake offers breathtaking views of lush peak forests, intricate stone formations, caves, and verdant landscapes. Known as the "Lake of Myriad Peaks," it is home to iconic landmarks such as Jilong Fort, the Small Three Gorges, and the Water Stone Forest, making it a must-visit destination in Southwest China.

#### **★Colorful Guizhou Style Song and Dance Show**

The large-scale immersive ethnic song and dance drama Colorful Guizhou Style is a masterpiece showcasing ethnic, folk and intangible cultural heritage, meticulously created by the Department of Culture of Guizhou Province. It has toured in 37 countries worldwide. The performance integrates multi-ethnic customs, folk 绝 (unique skills) and local folk art performances.

餐食: 早餐/午餐/晚餐

Meal: Breakfast / Lunch / Dinner

酒店: 贵阳外滩一号酒店或同级

Hotel: Guiyang WaiTan No.1 Hotel or Similar



#### D5 贵阳/荔波 (车程约 3.5 小时)

Guiyang Libo (Approx 3.5HrsDrive)

★荔波小七孔景区(含电瓶车)游著名的小七孔古桥,这是当年西南地区通往广西的维一通道。秀丽的 68 级响水河瀑布、拉雅瀑布、鸳鸯湖,远观原始森林、漏斗森林等景点。响水河层层叠叠的落差流,湍急而下,景观奇丽。

#### **★Libo Xiaoqikong Scenic Area (includes electric car Ride)**

Explore the renowned Xiaoqikong Ancient Bridge, historically the only passage connecting the southwestern region to Guangxi. Marvel at the scenic beauty of the 68 level cascading Xiangshui River Waterfalls, the enchanting Laya Waterfall, and the tranquil Yuanyang Lake. The area also offers views of the primeval forest and sinkhole forest, while the dynamic Xiangshui River flows create breathtaking, multi-tiered waterfalls, offering a spectacular natural experience.

餐食:早餐/荔波风味/布依风味 住宿:荔波樟江部落酒店或同级 Meal: Breakfast/Libo Cuisine/Buyi Cuisine Hotel: Libo Zhang Jiang Bu Luo Hotel or Similar

#### D6 荔波 🗖 西江 (车程约 3.5 小时)

Libo Xijiang (Approx 3.5HrsDrive)

- ★荔波大七孔景区(包含景区双程游船)以原始森林、峡谷、伏流和地下湖等自然景观为主要特色。 景区内的主要景点包括大七孔桥、天生桥和恐怖峡等,每个景点都展现了大自然的鬼斧神工,吸引着 无数游客前来探险与观光。
- ★丹寨苗族古村落-卡拉村 有 400 多年的鸟笼编织历史,是中国最大的手工鸟笼制作工艺基地,村民以编织鸟笼技艺着称。一个极具民族特色的村寨,一幢幢小木楼依山势而下延伸至山脚。村内还有蜡染工坊和刺绣工坊,以及卡拉的传统产业鸟笼工坊。

#### **★Libo Dagikong Scenic Area** (includes round trip boat rides)

The Daqikong Scenic Area is renowned for its pristine forest, dramatic gorges, underground rivers, and subterranean lakes. Key highlights include the Daqikong Bridge, the magnificent Tiansheng Bridge (Natural Bridge), and the eerie Terror Gorge, offering an awe-inspiring natural experience.

#### **★Danzhai Miao Village - Kala Village**

Kala Village has a remarkable 400 year history of birdcage craftsmanship and is the largest handmade birdcage production hub in China. The village is renowned for its intricate birdcage weaving techniques. It is a picturesque ethnic village, with rows of traditional wooden houses cascading down the mountainside.

#### (Stay in a Miao village hotel)

餐食:早餐/荔波风味/苗寨风味 住宿:西江苗界酒店或同级 Meal: Breakfast/Libo Cuisine/Miao-village Cuisine Hotel: Xijiang Miaojie Hotel or Similar

D7 西江■贵阳 新加坡
Guiyang → Singapore

GS7963 KWE-SIN 23:25-04:00+1

GS7963 KWE-SIN 23:25-04:00+1

- ★西江千户苗寨(含4程电瓶车)一个完好保存苗族"原始生态"文化的地方,由十多个依山而建的自然村寨相连成片。这里是目前中国乃至全球最大的苗族聚居村寨,具有深厚的民族文化底蕴和独特的自然风光,是体验苗族传统文化的理想之地。(赠送西江苗寨苗服体验+无人机拍摄+赠送一段视频)
- ★**甲秀楼**是贵阳的重要文化遗址,是一座古老的楼阁建筑。始建于明代,甲秀楼以其独特的建筑风格和美丽的江景闻名。楼阁座落在桥上,四周绿树成荫,远眺可以欣赏到贵阳市区的美丽风光。
- ★青云集市汇聚了贵州各地的特色美食、网红店铺、贵阳老字号品牌以及省内各类美食。这里成为了 年轻人聚集、放松和享受美食的理想场所,充满活力和热闹氛围。



- ★Xijiang Qianhu Miao Village (includes 4 electric Car Ride) A beautifully preserved destination that offers a glimpse into the "primitive ecological" culture of the Miao ethnic group. Comprising over 10 natural hamlets nestled along the mountainside, it stands as the largest Miao village in both China and the world, offering a unique cultural and scenic experience. (Complimentary Miao Ethnic Costume Experience in Xijiang Miao Village + Drone Photography + A Free Video Clip)
- ★Jiaxiu Tower, a key cultural landmark in Guiyang, is renowned for its unique architectural style and stunning river views. Built during the Ming Dynasty, the tower sits on a bridge, surrounded by lush greenery. From here, visitors can enjoy panoramic views of Guiyang's cityscape.
- ★Qiyun Market is a vibrant and bustling hub featuring trendy stores. It offers a lively atmosphere where visitors can relax, savor delicious local delicacies, and immerse themselves in the cultural vibrancy of the area.

餐食:早餐/烧烤自助餐/晚餐自理 Meal: Breakfast /Barbecue buffet /Dinner Own Arrangement

#### D8 抵达美丽家园 Home Sweet Home

注意事项 / Remarks	
亮点 Highlights	1.赠送 200 元/人西江定点旅拍代金券,客人凭借代金券,自主选择旅拍 2.全程不进购物店 3、赠送西江苗寨苗服体验+无人机拍摄+赠送一段视频 1.A complimentary RMB 200/person photo voucher in Xijiang allows guests to choose their preferred photography experience. 2.No shopping stops throughout the entire itinerary. 3.Complimentary Miao Ethnic Costume Experience in Xijiang Miao Village + Drone Photography + A Free Video Clip
行程包含 Package Included	1.正常餐标 RMB50 每人,其中一个自助餐 RMB100 每人 2.赠送每人每天一瓶矿泉水 3.行程内所含景点门票和电瓶车票 4.当地四+五星标准酒店(部分酒店无三人间,客人需补 SGD180) 5.空调旅游巴士车 6.专业华文讲解导游  1.Normal meal at a budget of RMB 50 per person & one special meal at a budget of RMB 100 per person 2.One complimentary bottle of mineral water per person per day. 3.Entrance fees, cable car rides, and electric car tickets for all included scenic spots as stipulated inside the itinerary. 4.Accommodation in local 4* and 5* hotels (some hotels may not offer triple rooms, and guests will need to pay an additional SGD 180). 5.Air-conditioned tourist coach. 6.Professional Mandarin-speaking tour guide.
行程不含 Package Excluded	1. 旅游保险 2. 个人消费 3. 导游/司机小费 SGD6 每人每天 4. 领队小费 SGD 4 每人每天 1. Travel insurance



3. Tour Guide and Driver Tipping SGD6 per person per day.

#### 4. Tour Leader Tipping SGD 4 per person per day.

- 1、行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所更动,如有任何改动,恕不另行通知。
- 2.如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消,客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
- 3.所有的酒店评级均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- 4.当地旅行社有权视当地的情况更改行程次序,酒店住宿或膳食。
- 5.房型是根据酒店的分配。本公司不负责所分配到的房型差异。任何叁人房都以折叠式加床为标准。
- 6.所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
- 7.重大活动期间, 住宿地点可能无法在上述城市内。
- 8.所有航班如有更改, 恕不另行通知。
- 9.若中英文行程版本出现不符之处,将以华文版本为依据
- 10 本公司将不承担任何有危险性质活动的责任及风险。因此,本公司旅建议您购买旅游保险.为您的旅游做个保障。

#### 备注 REMARKS

- 1.In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and /or bad weather conditions, the sequence of the itinerary may be changed or alternative sites substituted in without prior notice and/or at short notice to ensure a smoother journey and tour.
- 2.In the event of any flight delay or cancellation, customers will have to bear their expenses for accommodation etc.
- 3.All hotel rating is based on local standards. If accommodation in the stated hotel is unavailable, it will be replaced by another hotel of similar standards.
- 4. The sequence of the itinerary is subject to change without prior notice.
- 5.Room types are based on a run of the house and allocated by the respective hotel. We will not be responsible for the difference in the room allocated. Triple rooms are based on a Twin room plus one roll-in foldable bed.
- 6.All bookings will be subject to terms and conditions as stipulated in the brochure & Booking Form.
- 7. During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- 8. Flight timing is subject to change with or without prior notice.
- 9.In the event of discrepancies between English and Chinese itineraries, please refer to the Chinese itinerary.
- 10.We will not take any responsibility for the risk of any activity that status in our itinerary. Hence, we recommend you buy travel insurance for your travel to ensure coverage.